
Z Á P I S
z 31. zasedání zastupitelstva města Slavkov u Brna,

které se konalo dne 25.7.2022

od 17:00 hodin v zasedací místnosti  MěÚ

Př í tomni: Vendula Andrlová, č lenka ZM
Mgr.  Jana Bangová, č lenka ZM
Bc.  Michal Boudný, starosta
Bc.  Libor El iáš, č len ZM
Ing. Hynek Charvat, č len ZM
Ing. Ivan Charvát,  č len ZM
Ing. arch. Dušan Jakoubek, č len ZM
Ing. Marie Jedl ičková,  místostarostka
Mgr.  Petr Jeřábek, č len ZM
Mgr.  Petr Kost ík, č len ZM
Mgr.  Renáta Macharová, č lenka ZM
Mgr.  Vladimír Soukop, č len ZM
Dagmar Živn íčková, č lenka ZM

Omluveni: Veronika Hrušecká, č lenka ZM
Mgr.  Přemysl  Jeřábek, č len ZM

Nepř ítomni: <dle prezenční  l ist iny>

Hosté: Ing. arch. Oksana Matyášová
Mgr.  Bohuslav F ia la, tajemník MěÚ
Ing. Petr Lokaj , vedoucí  odboru správy majetku,  invest ic  a rozvoje
Mgr.  Mart ina Polášková, právnička města

Předsedajíc í : Bc.  Michal Boudný, starosta

Ověřovatelé: Ing. Ivan Charvát,  č len ZM
Mgr.  Renáta Macharová, č lenka ZM

Návrhová komise: Ing. Hynek Charvat, č len ZM
Mgr.  Petr Kost ík, č len ZM
Mgr.  Vladimír Soukop, č len ZM

Číslo
bodu

Bod
Komentář

1. Zahájení a schválení programu 31. zasedání zasedání zastupitelstva města

Zasedání zahájil pan starosta Bc. Michal Boudný v 17:01 hodin, který přivítal všechny přítomné a řídil
celý průběh 31. zasedání zastupitelstva města. Při zahájení upozornil, že z jednání zastupitelstva bude
pro  potřeby  zápisu  pořizován  zvukový  záznam,  a  v  případě  záznamu  pořizovaného  přítomnými
fyzickými  osobami  nesou pořizovatelé  odpovědnost  za  to,  aby  dalším zpracováním,  popř.  šířením
nedošlo k zásahu do osobních nebo osobnostních práv třetích osob. Dále konstatoval, že je přítomno
11 zastupitelů a zastupitelstvo města je tedy usnášeníschopné.  Omluvil  z  dnešního zasedání paní
Veroniku Hrušeckou a pana Mgr. Přemysla Jeřábka. Starosta navrhl určit návrhovou komisi ve složení:
pan Ing. Hynek Charvat, pan Mgr. Vladimír Soukop a pan Mgr. Petr Kostík (schváleno 11 hlasů pro).
Následně požádal o ověření zápisu z dnešního zasedání pana Ing. Ivana Charváta a paní Mgr. Renátu
Macharovou (schváleno 11 hlasů pro). Následně bylo hlasováno o navrženém programu.



Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Výsledek hlasování: Přijato

2. 503/31/ZM/2022 Soubor rozpočtových opatření č. 46-51
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
soubor rozpočtových opatření v předloženém znění:

Č.
náv.
RO

Č.
RO

ORJ § Pol. ORG ÚZ Text
Příjmy
(Kč)

Výdaje
(Kč)

48 48

41 4113 581 90003 IR - Adaptační strategie 241 800

41 4113 581 90006 IR - Adaptační strategie 42 700

81 4116 104513013 MěÚ - Dotace 109 465 700

81 4116 104113013 MěÚ - Dotace 109 54 800

81 4216 104513013 MěÚ - Dotace 109 227 400

81 4216 104113013 MěÚ - Dotace 109 26 800

71 6409 5901
VV  -  Nespecifikované
rezervy

1 059 200

49 49

81 6171 2324
MěÚ  -  Náhrady  soudních
výdajů

429 300

81 6171 5166
MěÚ  -  Náhrady  soudních
výdajů

429 300

81 6171 2212 MěÚ - Smluvní pokuty 1 900 000

71 6409 5901
VV  -  Nespecifikované
rezervy

1 900 000

50 50

36 3639 5141 126
FO - Úroky z úvěru -  SC
Bonaparte

70 000

36 3639 5141 1261
FO - Úroky z úvěru -  SC
Bonaparte - závazek

30 000

36 3639 5141 6121
FO  -  Úroky  z  úvěru  -
budova TSMS

130 000

36 3639 5141 14011 FO - Úroky z úvěru - MŠ 270 000

71 6409 5901
VV  -  Nespecifikované
rezervy

-500 000

51 51
41 2212 6121 574221

IR  -  Rekonstrukce
komunikace  ČSA  a
chodník

7 000 000

35 8115 FO - Použití FRR 7 000 000

II. Zastupitelstvo města schvaluje
čerpání Fondu rezerv a rozvoje na rekonstrukci komunikace ČSA a chodník ve výši
7.000.000 Kč.

III. Zastupitelstvo města bere na vědomí
rozpočtová opatření č. 46 a 47.



Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Ing. Marie Jedličková, Mgr. Martina Polášková, Bc. Michal
Boudný.

Příchod: Mgr. Jana Bangová - 17:03 hodin (přítomno 12 zastupitelů).

Ing. Ivan Charvát - chtěl bych uvést, že jsme tentokrát nesvolávali finanční výbor, nicméně všechny
podklady byly z úřadu rozeslány. Já jsem požádal  členy finančního výboru aby se k  předloženým
materiálům písemně vyjádřili. Všechna rozpočtová opatření byla doporučena ke schválení. Chtěl bych
se zeptat od jednoho člena finančního výboru k rozpočtovému opatření  č.  50 jestli  vedení města
neuvažovalo vzhledem k tomu navýšení úroků z úvěrů o předčasném splacení?

Ing. Marie Jedličková - ta úvaha tady je. Musíme si spočítat kolik by nás to stálo na dalších poplatcích.
Otázka  je,  jestli  nepočkat  do  návrhu  nového  rozpočtu,  protože  nevíme  kolik  volných  prostředků
budeme potřebovat. Já bych to nechala otevřené, ale i tímto směrem uvažujeme. V příštím roce nás
budou čekat velké investice,  protože je  rozpracováno mnoho akcí.  Ty se nyní  začnou financovat.
Potom bychom čerpaly úvěry za daleko nevýhodnějších podmínek.

Ing. Ivan Charvát - paní vedoucí finančního výboru tady není, tak já to pošlu jí a Vám, protože toto
vedení města bude připravovat návrh rozpočtu na příští rok, tak aby se na tím zamyslelo. Dále k
rozpočtovém opatření  č.  49,  jestli  je  ta  kauza  tímto  vyřešena? Tam je  napsáno,  že  se  nebudou
odvolávat, takže společnost IMOS Brno, a. s. by měla zaplatit ty částky, které jsou zde vyčísleny.

Mgr. Martina Polášková - už zaplatila.

Ing. Ivan Charvát - ještě se chci zeptat jak je to s firmou Tvrdý, spol. s r.o. Bylo uloženo radě města
aby se to řešilo.

Bc. Michal Boudný -  proběhlo mediační řízení, a nyní je to u okresního soudu.

Ing. Ivan Charvát - máme tady schvalovat 7 mil. Kč na komunikaci kolem "vodařů". Tady je uvedeno,
že je to z FRR. Není to tedy z FDI, a není to z výnosů z radaru, jak jsem měl možnost sledovat v
České televizi.   

Ing. Marie Jedličková - tam pravděpodobně byla myšlena úvaha, že se to z toho fondu vrátí.

Ing. Ivan Charvát - dneska jsem si všiml, že rada města odsouhlasila vítěze, a to firmu IDS-Inženýrské
a dopravní stavby Olomouc a.s. Je známa konečná cena?

Bc. Michal Boudný - 6,2 mil. Kč včetně DPH.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

3. 504/31/ZM/2022 Rozpočtové opatření č. 52
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
rozpočtové opatření v předloženém znění:



Č.  náv.
RO

Č.
RO

ORJ § Pol. ORG ÚZ Text
Příjmy
(Kč)

Výdaje
(Kč)

52 52

41 2212 6121 575
IR  -  III/0501,  Slavkov
průtah

1 000 000

71 6409 5901
VV  -  Nespecifikované
rezervy

-1 000 000

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V  rozpravě  vystoupili:  Bc.  Michal  Boudný,  Ivan  Charvát,  Ing.  arch.  Dušan  Jakoubek,  Ing.  Marie
Jedličková.

Bc. Michal Boudný - došlo k tomu, že projekt nepočítal s tím, jak moc se tady betonovalo v minulosti.
Ten objem betonového tělesla, který zůstával pod chodníkem byl opravdu masivní.  Je to všechno
odsouhlaseno technickým dozorem investora.  Finančně se  podílíme také na vjezdech k  rodinným
domům. Dále jsme diskutovali, že by bylo vhodné nechat zpracovat návrh zeleně, tak aby to bylo
pěkné, pestré, barevné.

Ing. Ivan Charvát - finanční výbor k tomu nepřijal usnesení. Byla připomínka, že na to mohl přijít už
projektant. Je to tedy konečná částka? 

Bc. Michal Boudný - nic dalšího tam nehrozí, ale teď se s tímto musíme vypořádat. 

Ing. arch. Dušan Jakoubek - takže se dělá projekt zeleně?  

Bc. Michal Boudný - bude tam něco podobného jako na kruhovém objezdu, např. suchomilné rostliny.

Ing. Marie Jedličková - jak jsem to pochopila, tak ta realizace by měla být v příštím roce.

Zdrželi se: Mgr. Vladimír Soukop, paní Dagmar Živníčková.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 10 Proti: 0 Zdrželo se: 2 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

4. 505/31/ZM/2022 Zhodnocení depozitních zůstatků
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
převod částky 10.000.000 Kč z Fondu rezerv a rozvoje na spořicí  účet za účelem
zhodnocení finančních prostředků.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Ing. Marie Jedličková.

Příchod: paní Vendula Andrlová (přítomno 13 zastupitelů).

Ing. Marie Jedličková - výrazně rychle se mění situace na finančním trhu co se týče zhodnocování
finančních  prostředků  na  účtech.  Vedoucí  finančního  odboru  předkládá  návrh  na  zhodnocení
depozitních  zůstatků,  tedy  na  přebytečnou  likviditu,  neboli  volné  finanční  prostředky  na  běžných
účtech.  Měli  jsme k  tomu jednání  s  Komerční  bankou,  a  řešili  jsme možné  způsoby  zhodnocení



finančních prostředků tak, aby byly dostupné do měsíce, a aby byly bezpečně uložené. To znamená
aby o peníze město nepřišlo. Navrhujeme tedy toto řešení. Týkalo by se to finančních prostředků,
které jsou alokovány na investiční akce u nichž víme, kdy budou splatné. Tyto finanční prostředky
máme k dispozici, takže je můžeme uložit na spořící účet. Úroky se velmi rychle mění. Aktuálně je to
5,1% p. a. Pokud bychom uložili 20 mil. Kč, které si myslíme, že uložit můžeme, tak by to přineslo 85
tis. Kč měsíčně. Za mě je to alespoň nějaký příjem. Ty peníze budou bezpečně uloženy. Každý měsíc
můžeme určovat, kolik peněz chceme mít uvolněných, a takto můžeme tedy použít 20 mil. Kč. Oslovili
jsme čtyři bankovní instituce. Komerční banka z toho vyšla nejlépe. Řešili jsme bezpečnost a výnos v
rámci možností, které teď jsou.  

Ing. Ivan Charvát - členové finančního výboru se k tomuto vyjádřili pozitivně. Chápu to tedy tak, že
my schválíme 10 mil. Kč z FRR, ale ten zbytek je v kompetenci rady města.  

Ing. Marie Jedličková - ano.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

5. 506/31/ZM/2022 Zadání územní studie lokalita 10 - VÝCHOD (Cihelna)
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
Zadání územní studie na lokalitu "10 -Východ".

II. Zastupitelstvo města doporučuje rozšířit Zadání územní studie
o usnesení pracovní skupiny pro úpravu územního plánu k této lokalitě ze dne 12.
07. 2022, které je přílohou této zprávy.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. arch. Dušan Jakoubek, Bc. Michal Boudný, Ing. Marie Jedličková.

Ing. Marie Jedličková - tu studii nařizuje územní plán, který byl schválen v roce 2013. My si touto
studií dáváme požadavky, jak by ta lokalita měla vypadat.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Zdrželi  se:  Ing.  Ivan  Charvát,  Ing.  arch.  Dušan  Jakoubek,  Mgr.  Vladimír  Soukop,  paní  Dagmar
Živníčková, Mgr. Petr Jeřábek.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. arch. Oksana Matyášová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 8 Proti: 0 Zdrželo se: 5 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

6. 507/31/ZM/2022 Žádost o prodej pozemku z majetku města - paní Helena Anderlová
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města neschvaluje

úplatný převod pozemku parc. č. 914, zahrada o výměře 93 m2 v k.ú. Slavkov u Brna
z vlastnictví města Slavkov u Brna do vlastnictví paní Heleny Anderlové, ░░░░ ░░░░

░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░  za kupní cenu ve výši 96 720 Kč bez DPH ( 1040 Kč/ m2 bez



DPH).

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Mgr. Petr Jeřábek, Bc. Michal Boudný, Ing. arch. Dušan Jakoubek.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Zdrželi se: Ing. Ivan Charvát, Mgr. Vladimír Soukop.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Monika Vrtíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 2 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

7. Interpelace členů ZM

Nebyly vzneseny nové interpelace.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

8. Odpovědi na interpelace

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

9. Diskuse

Ing. Ivan Charvát - přijede Sting, a tak mám dotaz jak je zajištěné parkování, a kdo za to bude
zodpovídat.

Bc. Michal Boudný - zodpovídat za to bude pořadatel akce, tj. Agentura Glanc. Dále bude posílena
služba Policie ČR. Parkování bude na ul. Křenovická, jako např. při Veteranfestu. S Českými drahami je
dále vyjednáno parkování za rampou u vlakového nádraží. Do toho bude vypraven velký vlak z Brna
(1500 lidí).

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

10. Závěr

Starosta města poděkoval přítomným za účast, a ukončil 31. zasedání zastupitelstva města v 17:28
hodin.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

Bc. Michal Boudný Ing. Marie Jedličková



Ing. Ivan Charvát
člen ZM

Mgr. Renáta
Macharová
členka ZM

starosta místostarostka

Zapisovatelé:

Munir Massow
sekretariát tajemníka MěÚ

Ověřovatelé:


